
Referat af møde i afdelingsbestyrelsen afdeling 20 19. december 2017 kl. 16.00-18.00 

hos Pia.  

Deltagere: 
Drude K. Jørgensen 
Lars Ejby  
Niels Trolle  
Pia Andersen  
Fraværende: Lars Fjord  

 

 

Dagsorden Beslutninger 

1. Godkendelse af dagsorden Godkendt 

2. Opfølgning på referat fra oktober 2017 

 

Vi skal på afdelingsmødet beslutte, en 

overskrift til de regler der står på hjemmesiden. 

Vi arbejder med at afblænde enkelte pullerter, 

der lyser direkte ind i stuerne. Der afblændes 

ikke mod stien. 

3. Opfølgning varme/afkøling 

 

NT følger op på Varme/afkøling hos Per 

Sørensen. 

Laver kort beretning om hvad der er sket indtil 

videre. Vi indføjer, at det er fordi vi sidder i 

boliger der er godt isoleret. 

4. Budgetopfølgning – hvad kom der ud af 

mødet med BF? 

 

 

Vi fik flyttet tkr. 137 fra drift til henlæggelser, 

men vi fik også en udgift på tkr. 180 for 

tinglysning af ompriotering Dette giver på sigt 

en lidt lavere udleje. 

5. Forventningsafstemme i forhold til 

mødedeltagelse 

– hvor meget – hvor lidt – give besked  

Vi er enige om, at vi forventer man deltager i 

afd.bst. møderne. 

6. Foråret/sommeren 2018 – hvad vil vi? 

Tiltag? Arrangementer? Forbedringer af 

noget? 

Vi laver et arrangement til Sct. Hans. 

Vi vil indkøbe muld og gødning til hække. Ikke 

til haver. 

Vi skal under havevandring 2018 huske grus 

på stierne. 

1. februar reminder til folk der ønsker stakit 



mellem lejlighederne. Drude kontakter Per S. 

omkring dem der skal stakit. 

7. Nyt fra bestyrelsens medlemmer 

 

 

 

8. Kommende møder – kan det passe???  

- Tirsdag d. 30. januar 2018 

- Tirsdag d. 7. marts 2018 

- Tirsdag d. 11. april 2018 

- Tirsdag d. 15. maj 2018 

- Tirsdag d. 19. juni 2018 

 

 

9. Evt.  

 

Snerydning. Vi har brug for at kende 

kontrakten, samt rydning af stamvejen. 

 

 

 

 

 

 

 

 


